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It's a business trip.                                                          یه سفر کاریه     
How long did you spend there?                                   چه مدت اونجا گذروندی؟ 
I took a lot of pictures.                                                     من یه عالمه عکس گرفتم   
How much did you spend?                                             چقدر خرج کردی؟ 
There isn't much traffic on weekends.                      آخر هفته ها ترافیک زیادی نیست  
The meeting went very well.                                          جلسه خیلی خوب پیش رفت  
Specially on Mondays                                                   مخصوصاٌ روزهای دوشنبه    
What's the date today?                                                    امروز چه تاریخیه؟ 
Let me change my dress.                                            بذار لباسمو عوض کنم     
Excuse me. How do I get to gate thirty-one?       ببخشید چطوری برم به درب خروجی سی و یک    
I'll take your luggage.                                                       خواهرم برد )  من اثاثتو میبرم ( 
_________________________________________________________________ 
 
 
Don't forget to take your jacket.                                   یادت نره کتت رو برداری  
 
You speak Persian very well.                                      تو فارسی خیلی خوب صحبت میکنی    
Where did you learn it?                                                  کجا یاد گرفتیش؟   
I used to live in Iran.                                                             من قبلا ها ایران زندگی میکردم
 
Have a seat, please.                                                        بفرمایید بشینید لطفاً   
A beautiful day                                                                   یه روز قشنگ   
 
What a beautiful day!                                                      چه روز قشنگی    
What a big car!                                                                     چه ماشین بزرگی 
What a beautiful shirt!                                                     چه پیرهن قشنگی   
 
Where did you buy it from?                                           از کجا خریدیش؟  
From the store around the corner                            از مغازه اطراف نبش     
 
Which school do you go to? رسه میری؟                                          به کدوم مد  
I go to Taft School.                                                           من میرم مدرسه تفَت    
My cousin goes to the same school, too.              پسر عمه منم به همون مدرسه میره    
 
Who fixed your car for you? .                                        کی ماشینتو واست درست کرد؟  
Nobody, I fixed it myself.                                                 هیچ کس ، خودم درستش کردم 
 
Did you call Ali?                                                                 به علی تلفن کردی؟   
Yes, I spoke with him.                                                   آره،  باهاش صحبت کردم     
 
What did he say?                                                              چی گفت؟   
He said that he's going to Karaj.                               گفت که داره میره کرج     
 
How long is he going to stay there?                           چند وقت خیال داره اونجا بمونه؟  
For a few days                                                                      واسه یه چند روزی 
It's a business trip.                                                          یه سفر شغلیه     
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No, I'll take it myself.                                                        نه،  من خودم میبرمش   
 
Have you ever been to Los Angeles?                       هرگز لس آنجلس بودی؟ ( بوده ای؟ ) 
Yes, I used to live there.                                                  آره،  من قبلا ها اونجا زندگی میکردم   
 
I'm going there next week.                                           من دارم هفته دیگه میرم اونجا   
For a business trip                                                          واسه یه مسافرت شغلی     
 
Do you know a good hotel in Los Angeles?           وب در لس آنجلس میشناسی؟ آیا یه هتل خ
Yes, I recommend that you go to the Hilton.            ه، توصیه میکنم که بری هیلتون رآ   
I was at the Hilton a few years ago.                          من یه چند سال پیش در هیلتون بودم    
 
How long did you spend there?                                 وقت اونجا گذروندی؟    چند
I was there for two days.                                              من واسه دو روز اونجا بودم     
 
I want to spend three days in Tehran.                        میخوام سه روز در تهران بگذرونم 
 
I want to spend time with my children.                       میخوام با بچه هام وقت بگذرونم 
 
Where were you?                                                              کجا بودی؟  
I was at the mall.                                                               پاساژ بودم    
 
How much did you spend?                                          چقدر خرج کردی؟    
Ninety dollars                                                                     نود دلار    
 
I didn't spend a lot.                                                           خیلی خرج نکردم    
I only spent ninety dollars.                                             فقط نود دلار خرج کردم   
 
Don't spend too much money.                                    خیلی زیاد پول خرج نکن    
 
I want to spend my vacation in Iran.                            میخوام مرخصیمو تو ایران بگذرونم 
 
Last year I spent my vacation in Shiraz.                   پارسال مرخصیمو تو شیراز گذروندم 
I spent my vacation in Shiraz last year.  
 
Lunch was free at the Hilton.                                        ناهار مجانی بود در هیلتون                  
The Hilton has a very nice restaurant.                        هیلتون یه رستوران خیلی خوبی داره  
 
What a beautiful restaurant!                                         چه رستوران قشنگی        
You should see it.                                                              بایستی ببینیش    
 
I took a lot of pictures.                                                      من یه عالمه عکس گرفتم 
 
Can you take my picture?                                              میتونی عکس منو بگیری؟ 
Sure                                                                                          ًحتما 
Are you ready?           آماده ای؟                                                          
Yes, I am.                                                                              جواب مثبت کوتاه 
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My cousin took our picture.                                            دختر عموم عکس ما رو گرفت 
 
Who took this picture? این عکسو گرفت؟                                                      کی  
My cousin took that picture.                                           پسر عموم اون عکسو گرفت 
 
Ali, you're late.                                                                   علی دیر کردی    
I'm sorry.                                                                               متاسفم    
Traffic was very bad today.                                         ترافیک امروز خیلی بد بود    
 
What's the meaning of the word traffic? 
What does traffic mean? 
It means.... 
Traffic                                                                                      ترافیک   
 
Traffic was very bad today.                                           ترافیک امروز خیلی بد بود  
 
I prefer to live in a small city.                                      من ترجیح میدم توی یه شهر کوچک زندگی کنم     
I'd rather live in a small city. 
 
Why don't you like big cities?                                   چرا از شهر های بزرگ خوشت نمیاد       
Do you really want to know?                                        آیا جداً میخوای بدونی؟  
Of course I want to know.                                            البته که میخوام بدونم     
  
Because of traffic                                                                به خاطر ترافیک  
That's why I like smaller cities more.                           به همین خاطره شهرهای کوچکتر و بیشتر دوست دارم
 
Most of the time                                                                  اغلب اوقات  
Most of your time ت     اغلب اوقات                                                            
You spend most of your time in traffic. یک میگذرونی   فتو تو ترااغلب اوقات                    
 
Specially if you work.                                                  مخصوصاً اگه کار کنی       
Specially                                                                              مخصوصاً     
Specially if you work.                                                          کار کنی مخصوصاً اگه 
 
On Mondays                                                                          روزهای دوشنبه
Specially on Mondays                                                       مخصوصاً روزهای دوشنبه
 
There's a lot of traffic specially on Mondays.       افیکه مخصوصاً روزهای دوشنبه   یه عالمه تر
There isn't much traffic on weekends.                     آخر هفته ها ترافیک زیادی نیست   
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                                                                  مکالمه                
______________________________________________________________________ 
 
 
 جیم  ، آیا دیروز رفتی پاساژ؟ 
A: Jim, did you go to the mall yesterday? 
 

ترافیک زیادی بود مخصوصاً توی خیابون سانست.    اما یه ساعت طول کشید تا من رسیدم اونجا.آره،    
B: Yes, I did. But it took me an hour to get there. There was a lot of traffic specially on Sunset Avenue. 
 
 چیزی از پاساژ خریدی؟ 
A: Did you buy anything at the mall? 
 
 آره،  دوتا کتُ خریدم. 
B: Yes, I bought two jackets. 
 
 چرا دوتا؟  من فکر کردم تو فقط میخواستی یکی بخری. 
A: Why two? I thought you only wanted to buy one. 
 
 یکی بخر یکی مجانی ببر بود.  منظورش رو میفهمی مگه نه؟ 
B: It was buy one get one free. You know that mean, don't you? 
 
 میدونم اگه یکی بخری،  یکی دیگه مجانی خواهی داشت. 
A: I know if you buy one, you'll have another one for free. 
 
 درسته. 
B: That's right. 
 
 جیم ،  نانسی خونه ست؟ 
A: Jim, is Nancy home? 
 

اونها بگذرونه. نه،  داره والدینشو ملاقات میکنه.  اونها یه خونه جدید خریدن.   نانسی خیال داره شب و با  
B: No, she's visiting her parents. They bought a new house. Nancy's going to spend a night with them. 
 
 
_______________________________________________________________________ 
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What a beautiful day!                                                      چه روز قشنگی    
 
I don't have much time.                                                 من زیاد وقت ندارم    
 
I like to watch TV.                                                           من از تماشاکردن تلوزیون خوشم میاد      
I like watching TV. 
 
But most people spend too much time.                   گذرونن   ولی اکثر مردم بیش از اندازه وقت می
In front of their TVs                                                              در جلوی تلویزیون هاشون 
Specially on Sundays                                                      مخصوصاً روزهای یکشنبه   
 
When did you learn to drive?                                         کی رانندگی رو یاد گرفتی؟
About ten years ago.                                                         حدود ده سال پیش  
 
How was the meeting yesterday?                           جلسه چطور بود دیروز؟    
How was yesterday's meeting? 
 
It was very good.                                                                  خیلی خوب بود 
It went very well.                                                                خیلی خوب پیش رفت     
 
You have to be in the next meeting.                          و باید تو جلسه بعدی باشی  ت
 
When are you planning to go to Paris?                  کی برنامه داری بری پاریس؟   
Next week                                                                             هفته آینده   
 
What date?                                                                         تاریخی؟      چه
Date  
What date is it today?                                            امروز چه تاریخیه؟              
 
What date is the meeting?                                            جلسه چه تاریخیه؟   
What's the date of the meeting? 
 
I don't know. Ask Ali.                                                         نمیدونم .  از علی بپرس  
This time you came on time.                                          این دفعه سر وقت اومدی 
 
Will we be there on time?                                               آیا ما سر وقت اونجا خواهیم بود؟  
Yes, don't worry.                                                                 آره،  نگران نباش 
Yes, don't worry about it. 
 
Mina, we're late.                                                                  مینا دیرمون شد  
They're waiting for us.                                                       اونها منتظر ما هستن 
 
Aren't you ready yet?                                                      آیا هنوز آماده نیستی؟  
I'm getting ready.                                                              دارم آماده میشم    
Ali, do you like this shirt?                                              علی از این پیرهن خوشت میاد؟   
Yes, but I like the blue one more.                                 از آبیه بیشتر خوشم میاد  آره،  ولی
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I thought.                                                                                  من فکر میکردم 
You liked the black one more.                                       از سیاهه بیشتر خوشت میومد  
 
Then let me change my shirt.                                    پس بذار پیرهنمو عوض کنم     
Let me change my shirt.                                               بذار پیرهنمو عوض کنم     
 
Can you change the date?                                             میتونی تاریخ و عوض کنی؟ 
No, I can't.                                                                            جواب منفی کوتاه   
 
Ali, I hope we're not late.                                                علی، امیدوارم دیرمون نشه   
The flight is in two hours.                                               پرواز دو ساعت دیگه ست   
 
We don't have much time.                                            وقت زیادی نداریم   
Can't you drive a little faster?                                      نمیتونی یه کم سریعتر برونی؟   
Don't worry.                                                                        نگران نباش    
 
You won't miss your flight.                                               از پروازت جا نخواهی موند 
As soon as we get there.                                               به محض اینکه برسیم اونجا   
Find your gate.                                                                    در خروجیت و پیدا کن   
 
What's your gate number?                                           شماره گیتت چنده؟   
It's thirty-one.                                                                     سی و یکه     
 
Excuse me. How do I get to gate thirty-one?         ببخشید چطوری برم به گیت سی و یک؟ 
Go straight ahead.                                                               مستقیم برید
 
I'll take your luggage.                                                     من چمدون هاتو میبرم     
Luggage                                                                                 اثاث 
Where's your luggage? کجاست؟                                                    اثاثت  
It's in the car.                                                                        تو ماشینه 
 
I have a cold.   من سرما خوردم                                                                       
I recommend that you stay home.                               من توصیه میکنم که منزل بمونی 
  
I miss my family.                                                                دلم واسه خانوادم تنگ شده 
Specially my children                                       مخصوصاً بچه هام                   
 
Are you going to London for vacation?                    آیا واسه مرخصی داری میری لندن؟ 
No, it's a business trip.                                                     نه،  یه سفر شغلیه 
 
Don't drive too fast. رانندگی نکن                                                            زیادی سریع   
Don't go to London.                                                           لندن نرو 
Stay here.    اینجا بمون                                                                             
 
Is this your luggage?                                                        آیا این اثاث شماست؟ 
Yes, it's mine.                                                                       آره،  مال منه 
 
You're spending too much money.                            داری زیادی پول خرج میکنی 
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_______________________________________ 
 
Spend 
Speak 
Spend 
Business 
A business trip 
Traffic 
Travel 
Traffic 
Specially 
Luggage 
__________________________________ 
 
 
 
 


